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SLOVO STAROSTKY 
 

       Hezký letní den, váţení spoluobčané. 
     
       V minulém zpravodaji jsem Vás informovala o zamýšlených akcích našeho 
zastupitelstva pro tento rok, a věřím, ţe sledujete jejich plnění. V červenci si budete moci 
odškrtnout výměnu čekáren, a budeme se připravovat na realizaci dětských hřišť, protoţe si 
úspěšně vedeme v ţádosti o dotaci a 16. 6.2009 bylo projednáno na valné hromadě MAS 
Aktivios naše doporučení pro SZIF České Budějovice. Máme nejlepší bodové ohodnocení v 
naší kategorii a umístili jsme se tudíţ na 1. místě. Aţ dostaneme rozhodnutí z Českých 
Budějovic, mohli bychom se pustit do díla. Nejprve zase papíry a pak budování samotných 
hřišť. V současné době podáváme ţádosti na dotace na rekonstrukci místních komunikací v 
obou obcích. Jsem plna očekávání, protoţe chodníky v Soběkurech v ulici okolo bytovek mě 
nenechávají v klidu. Přejme si, aby naše ţádost byla úspěšná a abychom nemuseli hledat 
jiná, draţší řešení. 
       Nechtěla bych se dnes příliš rozepisovat o práci. Sami vidíte, co se v obou obcích děje. 
Chci jen moc poděkovat všem, kteří se aktivně podílejí na zkrášlování naší obce. Mám 
radost i z aktivity soběkurských ţen, které si zaloţily svoji organizaci, jak se dnes dočtete na 
jiném místě tohoto Zpravodaje.  
      Věřím, ţe teď uţ jste všichni naladěni na prázdniny a dovolenou. Je ale moţné, ţe 
řada z nás se nikam nevypravuje a letní dny bude proţívat doma. Je i řada lidí, kteří přijedou 
trávit chvíle odpočinku právě sem k nám. Mějme to, prosím, na paměti a snaţme se 
navzájem neobtěţovat hlukem, kouřem ani nijak jinak. Při jízdě obcí pamatujme na to, ţe 
jsou prázdniny a ţe můţeme potkat děti i tam, kde obvykle nebývají. Nezapomínejme na to, 
ţe naši pejskové by neměli pobíhat volně po vsi. Ne všichni jsme však milovníky psů, zvláště 
velkých plemen. Proto i na procházkách dbejme jednak na vedení psa na vodítku a potom 
také na odklízení psích exkrementů. Na dvorcích si děláme také pořádek a není naší dobrou 
vizitkou takto znečištěné veřejné prostranství. 
        V nedávné době došlo v Soběkurech také k poškození nádrţí u aut a k následnému 
odcizení pohonných hmot. V tomto případě doplatili na aktivitu nenechavců majitelé 
rekreačních objektů. Je smutné, ţe právě tyto nepříjemné příhody se dostávají poslední 
dobou stále více i k nám do vsi. Bývala to výsada měst. Buďme proto všímaví i k pohybu 
osob v místech, kde to nebývá běţné a pomáhejme si navzájem chránit svoje majetky. 
        Zastupitelstvo obce se mimo jiných akcí shodlo na úpravě soběkurské návsi. Zadala 
jsem vypracování projektu a byla bych ráda, aby se co nejvíce, zejména soběkurských 
občanů, vyjádřilo   
k návrhu úprav, který bude veřejně prezentován. Předpokládám, ţe by se veřejné projednání 
návrhu mohlo uskutečnit ve druhé polovině srpna. 
      Mám tu ještě jednu informaci pro naše občany v důchodovém věku. Dostali jsme nabídku 
na moţnost vzdělávání v univerzitě třetího věku na pracovišti České zemědělské univerzity 
v Klatovech. Pokud by měl někdo zájem, je moţné nás kontaktovat a my Vám rády 
poskytneme potřebné informace. 
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       Ještě Vám chci sdělit, protoţe radostí není nikdy dost, ţe se nám narodili 4 noví 
občánci, jak dále uvidíte. Mám z toho velikou radost. Na podzim je na Vítání občánků spolu 
s dalšími dětičkami přivítáme do ţivota s námi v naší obci. Všem rodičům i celým jejich 
rodinám gratuluji. 
      A v této radostné náladě dnes skončím svůj úvodník. Přeji Vám všem hodně klidu, 
pohody, radosti, štěstí a lásky. Hezky si proţijte léto, ať uţ ho plánujete pracovní, nebo 
odpočinkové. 
Přeji Vám, aby se Vám vše dařilo a nenechte se nikým a ničím strašit nebo vyvést 
z rovnováhy. 
                       
                                                                      Miroslava Vítková, Vaše starostka obce 

 
OZNÁMENÍ 

 
 
Dne 15.6. 2009 byl obnoven ČSŢ – SOBĚBABY. 
Kaţdá z vás je u nás vítaná. 
Zájemkyně se mohou hlásit na tel. 728 220 439. 
 
PLÁN AKCÍ DO KONCE ROKU 2009: 
 
8. 8.     ŠIPKOVAČKA – mohou se účastnit i dospělí. 
                           -  na konci  akce - hledání pokladu ( cukrovinky ) 
5. 9.     LETNÍ ZPÍVANÁ S OBČERSTVENÍM 
23. 10. DRAKIÁDA 
7. 11.  TRADIČNÍ LAMPIONOVÝ PRŮVOD 
28. 11. BÁL – ZÁBAVA – s půlnočním překvapením 
Brigády po domluvě s OÚ. 

 

Zpráva o stavu obecního lesa 
 
Lesní půda OÚ Soběkury zaujímá 88 ha. Hospodaří se podle desetiletého hospodářského 
plánu 2003-2012.  Celkový objem prořezávek je k dnešnímu datu téměř naplněn a činí 8 ha. 
Probírky do 40-ti let činí 4,50 ha a jsou jiţ formou samovýrob také většinou hotovy. Těţba na 
jednotlivé roky činí něco přes 400 m3. V tom je započtena i těţba nahodilá (kůrovec, vývraty, 
zlomy, souše), těţba výchovná v mladších porostech. 
     Na ţádost OÚ byl vykácen mýtní porost za vodárnou v Horušanech. Počítá se zde 
s realizací kořenové čistírny odpadních vod. 
     V letošním roce se jiţ vytěţilo 650 m3 dřeva a celkově bude výše letošní těţby 
zdvojnásobena oproti průměrné roční výši těţeb. Je to na ţádost OÚ, aby bylo dostatek 
financí do Plánu obnovy a rozvoje vodovodů a kanalizací. 
O toto mnoţství dřeva se poníţí těţba v následujících letech, neboť celková výše trţeb za 10 
let nesmí být podle Zákona o lesích překročena. 
     Část peněz z prodeje dřeva jde zpět do lesa ve formě staveb a oprav oplocenek, na úklid 
klestu, oţínání, ochranu proti kůrovci a klikorohu, financování prořezávek, koupi sazenic a 
jejich zasázení, koupi nátěrů proti okusu stromků zvěří. 
     Problém s kůrovcem je řešen včasným vyhledáváním a zpracováním napadených stromů 
a následným poloţením lapáků do kůrovcových ohnisek. 
     V letošním roce proběhla v obecním lese inspekce ze  ŢP, která neshledala ţádné 
pochybení a byla se stavem hospodaření v lese spokojena.    

 

 



Vzpomínka na jaro v Horušanech 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na památku ještě pohled na starou vodárnu v Horušanech, kterou naši občané 
vlastními silami zbourali a celý prostor upravili. 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
Pohled na starou protipoţární nádrţ v Horušanech, kterou místní tatínkové zbourali a 
připravili tak prostor pro uvaţované dětské hřiště. 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 



Rybářské závody 2. 5. 2009 v Soběkurech 
 

 
 

Dětský den v Soběkurech 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Co napáchala větrná smršť na návsi v Soběkurech 
 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 



Jubilea našich občanů 
 
Soběkury 
21.7. Havlíčková Anna 70 let 
24.8. Weber Jaroslav 60 let 
4.9. Toušová Mária 60 let 
23.9. Dědič Josef 50 let 
 

Diamantová svatba 
10.9. Miroslava a Václav Kříţkovi ze Soběkur 
 

Horušany 
1.7. Ţiţková Mária 70 let 
22.8. Číţková Helena 65 let 
1.9. Soukup Jan 70 let 
2.9. Kouřilová Marie 60 let 
 

 

Narozené děti 
 
 
Matyáš Medard Frček z Horušan   Matěj Sládek z Horušan 
váţil 1,99 kg  a měřil 42 cm.    váţil 3,33 kg a měřil 50 cm 
narodil se 24.3.2009      narodil se 2.6.2009 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
Jakub Bouchal ze Soběkur    Radek Baxa ze Soběkur   
Váţil 3,65 kg a měřil 52 cm    váţil 3,70 kg a měřil 47 cm 
Narodil se 13.4.2009     narodil se 23.5.2009 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 


